
PART DETECTIVE DIVISIO I-85

INTERVIEWS - JUNE 8, 1968 
\ 3:30 P.M.

REINKE, Donald 
1843\Cherokee, Los Angeles 
PH: 387 7011
FaRrAR, Gail
4159 La Rica, Baldwin Park 
PH: E,D 23311

KENNEDY SHOOTING DR 68 521 466
Kilpatrick #11137

I.D. of Wm. F. Crossen as leaving floor plain of Ambassador hotel. 

W12.ami F.^^roSStln^J(LA--#899. 445-C) was arrested on 6-6 at L.A. 
InternitOonil Airport for 647f P.C. At the time of -hits arrest, 
he had in his possession numerous papers (Item 52 Prop. Rpt.) 
similar to a floor plan (Itm 28 Prop. Rpt.) of the Ambassador 
Hotel which was turned in to the Police Department by employees

>of the Ambassador Hotel (Bkd to John Doe #1 6-5-68 1:30 a.m.).

Photos of Wm. Crossen were taken to witnesses (Reinke, Donald and

Farrar, GgII) and both identifeed Crossen as the man who -had left 

the floor plan. They stated they had observed Crossen in the 
hotel 6-4-68 between noon and 5 p.m. He (Crossen) wondered about 

the hotel stopping at the desk several times and stated the security 
of the hotel was very poor. He stated someone could hide behind 

the cameras and that they (?) better be careful. Miss Farrar states
(Crosses) gave her the impression that he knew something was going 

to happen. He (Crossen) asked for a floor plan of the hotel, and

after being refused proceeded to make his own which he gave to the

desk man (Reinke) before he left. Bo'th witnesses (Reinke and Farrar)
state he (Crossen) made no threats and seemed very concerned over

security. They describe Crossen as a M/C, 40, unkempt, wearing a

baggy light gray suit.
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RESIDENCE ADDRESS

BUSINESS ADDRESS

PHONE___________________________

. PHONE_______________ ;____________

Information: (who,what,when,where,why & how) 
s r

NOt aSsK^at^eD WtH THE RFK

■ CaM/AgnZ aTtends UNiV‘ of TULSA

CALLED NOMAN AND SHE sTATED THAT THE ONLY /NFO SHE

COULD ADD is that HE goes to college iN TULSA.

Out ofTOW'N unaBLe to Locate-

YWestiatorss MAKING INTERVIEW:
POteete

APPROVED BY:



PERSON INTERVIEWED: DATE/TIia_____________ ______

SEX RACE HAIR EYES HT ET DOB_______________ ,________

RESIDENCE ADDRESS JulOs ^ Oykla_______________ PHONE

BUSINESS ADDRESS________________________________________ PHONE

11VzE<TIATORSS MAKING INTERVIEW: APPROVED BY:







. ” . ' ■ '' file # IT- 206 6_____
* " ' . ' " • ' ' . INTERVIEWS .

ERSON INTERVIEWED;GOLI W DOtTERMaN  DATE/TIME  -------------------------

- EX RACE—^HAIR EYES HT WT________DOB___------------------------

RJSIDENCE ADDRESS^____________ __________________;___________ PHONE------------- -- -------------------------

JUSTNESS ADDRESS ‘_________ _2—— _____________ PHONE-------------- -----------------------_J

£NFTRIA7ITN: (WHO,WHaT;WHEN,WHERE,WHY & HOW) ““ ।

Du MOnT and TWAIR AND LAVE theM CALL-----------

L APP________——:— 

MR DOtTE^aN TOoKnO PlCTuR^ESAND r-/AS,.._ 
not been interviewed BY anyone ELSE - 

Regarding the R-f-K- •shoOtiN^—:— --------—

INVESTIATTRSS MAKING INTERVIEW: APIRTWlDr“BY: ""



; TAKEN AT 1300 TOPEKA STREET

TRANSCRIPT OF RECORDED I 
OF MRS. MARGARET C. CROW

w

JULY 18, 1968 
QUESTIONED BY

PRESENT:

' TRANSCRIBED BY 
ASSISTED BY:

9:00 A.M. 
'SGT. P.

JTTERVIEW
E

PASADENA.

ALEXANDER #7369, S.U.S
OFFICER J. B. PURMIR #11658 
MR. WALTER CROWE, SR. .

IRENE'MIIK^ 3C.A.D. 
SGT. P. ALEXANDER Q 
OFFICER J. B. PURMIR ■

(*)^INDICATES'UNINTELLIGIBLE CONVERSATOON

■ Q

Crowe, by

A

Q

, A

Q

A

, Q
A

Q

- A

hand

Q

A

Q

■ A

S.U.S

s Also Walter 
CRowzi sr ,

BY SGT’. ALEXANDER: Wei, let me

getting your full name.'

Its Margaret.

> , M-a-r-s-a-r-e-t?

Yeah.

Middle initial?

C. Crowe, C-r-o-w-e. ;

Okay, it's 9 a.m. Your'business

start this, Mrs

address and phone?

Uh,,WeH, I work for Pasadena City Schools.

Is there any particular phone number?

• Wil, there is, but.I don’t know what

Board of, Education. ,

What i.s your occupation?

’ Teacher in the Children’s Center.

And this i.s 1^00

Uh huh

Q" . -Topeka, and, that’s Sycamore-

, A ■ 47064

Q 470—

' A 64

Q

it is right off

SEARCHED^—1.^« 
sErwizd UOuwxt) ,^

■ JAN 241969
FB1—LOS ANGELES

o'

.-64 J May I have your date of birth, Crowe?



A Uh, January 18th, 1915. ' . /

Q And your height please?
A ' I'm 5 foot 4. ' '

■ Q And your weight, if you don't mnd. .
A WeU—about: 130. ’ ,

’ a Okay. We are mainly -interested in Sirhan, of course.

. A Uh huh. , ■
, q Id like to show you a picture of him I’ve got here 

and see if you can recognize the picture, . .
A Uh huh, yeah, that looks very much like him. I never 

saw him with his hair Q.1 bushy. I know that first picture, that 
had his hair was all bushed up. ■ ■ ,

Q Good morning, sir. ■
1 .MR. CROWE: Good morning. I'm Mr. Crow^ .

’ ' \ OFFICER PURMER: ' How do you do, sir. '
, 1 * MR. CROWE: How do you do.

SGT.' ALEXANDER: I'm Sgt. Alexander and this is , 

Officer Purrner.- . ' ' , .
MR. CROWE: Both of the— .

•. ■ OFFICER PURMER: How do you do, Mr. Crowe. '

- MR. CROWE: —L.A.PD. ’

' ' OFFICER PURMER: Yes, sir.

. MR. CROWN: Wei, uh,.I understand that you are going 

to interveew about 4,000 people—

' OFFICER PURMER: Yes. ' . .
’ MR. CROWE: —by what Yorty has to say.

. Q BY SGT. ALEXANDER: This is probably the picture, that 

you saw. a



A That's one that I. saw and I would never know him

.foom that picture. Never.
Q Wei, he was a little messed up there after he had

been taken into custody by several people out there.

• A Yeah, right. • ■ '

Q This--room what I've -learned so far, your son and
a

Sirhan went to school together.

. A They di.d. They ween— , ■ '

Q , Probably this is— ,
- A -to Longfeioow, and they went up to El^tt and Mur 

. and he was at P.C.C. also, but they weeen't bosom buddies. As 
a matter of fact, there—there i.s a lady two houses down from

us that used to hire Sirhan all the time as a gardener.

Q s I see. ,
A And of course, Water did my yard,'and I remember that, 

the day they saw each other. Waiter was out there mowing and 

'he was mowing and they waved back and forth and then later on ' 

at P.C.C, Water took Arabic and Sirhan was in his class (*)

Q Uh, what can you recall speelficaUy about Sirhan,
anything you know that comes to your mind. /

A Wei, you know, I worked ^t Wesimnster Nursery School.-­

. Q Uh huh. 1 ,
A —with his mother, 'and te--tn used to bring his wther 

to work in the morning. Uh, weei,' he, uh, I didn't see an awful 

lot of him except that he brought his mother1t°.work, uh, 

recently, because it was about three year. ago Walter went over . 

to UCLA, you know. ; (

, Q Yes. 1 , •' ' , 1



1 V

A And during that time he didn't have anything to do 

with him. And that was my brilliait idea that, you see, I had 

, been working over at WesSminster with his mother, Mary Sirhan. 
, ■ Q Uh huh.

A And so when Walter came home, Waiter lived Over at 
UCLA, when he came home, I said, to him, "Why don't you call - 

him up? Just for old time's sake."
Q Oh, I see. . , . (
A And,so WaXter did , and Sirhan came over and they went

out and had a coke together. Weei/I'm sorry I e^r aid that. 
.If I had any idea at all, you know, that anything like .this was 
going to happen, I posstively would not have done it;. But anyhow, 

why-rand 'I asked Walter, I remember it quite clearly—ceearly 
(*) Wei, we couldn't commmnncate. He said he felt that there 
was a sort of a barrier up there and he—and he felt that—ecaause 
he had had the oppootunity to go on to coUege that he was 

; resenitfal. • ‘ ■
, Q ' That Sirhan was resentful? , ,

A Uh huh. ..

. Q of his further educatoon? , -
, ; ' A Uh huh. ' • , . 1

Q Can you rs«il what motivated you to have your son, 

I caH Sirhan? ; ' • ,
A Wei, Yes. I can tell you. I saw his mother every

day and, uh, of cOarSe, the two boys had gone to the,same schools
, • and they had known each other in classes, and I just thought 

it was the freendly thing to do. \ ,



Q Oh, I see. Uh, did his mother, Sirhan's mother, ever
ask that you have your son get in touch with Sirhan?

A No, she never did. ■ ,
Q Had there been some trouble in the Sirhan family or, 

sorneehing that sort of motivated you to-­
. ' A No. ■ . ■

Q —try to help them or anything' of tot nature? I

understand that—
.A' As far as I knew there was no trouble. Because, uh, 

she never meetioned any trouble at ail. As a matter of fact, 
when we were talknig and I told her that Waater was over at 

UCLA, she said, "Wil, Sirhan is going to 5° 'to Cal S^1*"
Q Oh, I see. ,

■ A But there—an incident did happen at WeeSminster that
I don't know whether I should bring up or not, but it might •

help a little bit. I, uh, was a teacher, there, and I got sorne 

Israeli records to play for my children,' you know, ^raeli / 
dances? , ( .

Q Uh huh. ■
A 1 And it never occurred to me that there would be any 

feeling, I mean, I suppose I sho»M have thought of it,; but I 

didn’t, and so I put one on and played it and when that record 
was over with, she came i.n and just ton it right straight off 

the phonoggaphh-rip. My bra’d new ncord. tod then was a 

needle .scratch right straight across i-t.

, Q,’ I'll be darned. " ■ •
A * And so I said to Mrs. .Robinson, I looked kind of burned 

up about it because it was an .expensive record, and she ^id,
I



"Don't ever play Israeli music in here."
q Mrs. Sirhan said that? , ( '
A No, no, no, Mrs. Robinson. '

Q Oh, Mrs. Robinson said that.
' A. Mrs. Robinson. Don’t ever play Israeli music again. 

MR. CROWE: Mrs. Robinson is the head of the (*)

< A The director. , '
Q Oh, I see. ,

A Uh huh. .
Q Why do yoU think that she said this, out of contem

for Mrs. Sirhan or— .
' a Uh, no. . ' •

q —room her own motivatonn?
A . No, no, no, no, they had had another Israeli record ' 

there before rny Israeli record, and she apparently had show’ 

that she did not want that played, and I just dido•t wakeed 
into it by bringing i’more.of that kind of music. ■ ,

Q oh, I see. , Did Sirhan ever visit in your home?

A' Yes/ about three years ago when they were taking

Arabic together, he did. z
MR. CROWE: You know, I could never tell him foom 

hi.s brother. ' . •
\ , OFFICER PURMER: They look— , ' , , .

, MR. CROWE: His name is Munnr.
' OFFICER PURMER: —quite a Wit alike.

A And, Uh, he was a very qUiet person. He was well

• mannered, very wrtl mnwred, very quiet a’d polite, and-but 

you didn't feel like you really knew him. I»ean, he'gave you-



I don’t know, there was just something about him, maybe it was . 

' because he was Arabic or something, I mean, you ’ever really 1
, felt like you got to him, the real person underneath,. but I can ,

' remember his--of course, hi.s sister was alive at that time and
. he was—he visieed’ about the tmme that his sister was alive, so

I cant remember what hi.s sister died of. She died a'couple of

_years ago—oh, how long ago (*) . •

Q I havee’t got the exact date on it. I do understand '

that he' did -Lose— , - • - «

A ’ Uh huh. , 1 ,
. Q —a sistxer. , , ,

• • A Adela or something or other. , .
■ Q , I didn’t know whether it was through accxdoxt—

■ ; A ' No. • ' , _ . . ■ ■ . - ‘ ,
Q —or ill health. ' ,

A; Leukemia, she died of leukemia.. '

Q , Leukemia.' ' ' • \

■ „ a But;, anyhow, why 'ha used ±0-^ came when they wre ■

’ taking Arabic:, and I remember one time -I asked hirn about; Jords’

'because I was kind of intereseed; you know, somebody that -had 

" actually been thera a’d find out; about it;, and he told me about

1 how he used to play in the 1 streets in Jorda’ and that he had

been to the Vif Del, Rosa (phonetic) a’d he had bee’ to all tii°se 

, piaces a’d eveirfthing, in Jordan, but there was no, uh, apparent 

L . horrors, he didnf tell me any horrors, he just told me about; 

! . . his chiddhood expereences i.n playing out i’ the struts.
' , ' • MR. CROWS: I think that would be normal whe’ talk’ng 

to somebody else, to give them an idea of your background--



o

' A In fact, I was surprised when I found out that there 
'had been any—any horrors in his lffe in Jordan because 1 didn’t 

know that. I did.know that there was a deep hatred of the Jtewish 
people, but I didn’t know the reasons*for it. .

. a Wei, this—this seems to have been a -fam.iy trait 

among a.1 of them and Mary Sirhan was apparently the most anti­

semitic of the whole lot. ’ •

A ' Right, right, I agree with you. '

• Q She probably engendered this— • ,

A (*) in her children. , ,
Q *—in her children.

' A .I think you're'100% right. '

Q What type of lady did she seem to be? ,

A Mary? ' - -

„ Q Is she a teacher also? •

x A No, she was a housekeeper. Wei—everyone liked her 

over there, we were all vsry——shs was very accommodating, I mean, 

. she would just do anything for you, and she was a hard worter 

and she didn't, you know, I mean, she'd do really hard work, 
scrub fOoors and dean out the lockers and anything that was real 
hard, , and then at Christmas time we always had a party and we 

would exchange gifts so we always—we would give Luch o’e big
, gift, yOu know, from all of us, but not Marry. Mary would give 

everybody a single gift. And this was kind of emobarassing to 

me because'I didn't want to go out and buy a gift for everybody.. . 

when you can put them together, you. know , . - .
Q Yeah. ' 1 '



. A But she was very anxious for people to like her.

Sou-other than that, I mean, other than the fact she (*) had 

this deep hatred underneath it ail, why she seemed Ikke a nice 

person. ’ .
q , Well, of course, we never know exactly what motivates

people to their hatreds and so forth. Now, she may have offered 

greatly. , z ,
■ A I didn't—I honestly, I think that boy must have gone 

. off his rocker. I don't-I just can't—can't figure it any ‘ 
, other way. But I Son'? know anything about him for the ^s?

• three years or what transpired (*) When he was at P.C.C., he 

seemed like an amitious, extremely arnmitious boy and a hard 

worker. ’ .
MR. CROWE: Apparently -^e whole farnily had a great: 

deal of drive.
, A You know— •

„ MR. CROWE: (*)
A Well, I must admit I don't know what happened in the

last throe year or two years with him, except that she said that 
he was at Hollywood Park and he fell off a horse when he had an 

accident and apparently he was in tW hospital for rwwhll and 
that—yOu see, I hadn't seen him for three years, and tW he 

would drive his mothe to work and use Mel^ car, a VW, and I 

sad, "HHeio," you know, and he seemed very, very ^rvo^, very, 

very high strung.
. q ■ well, you probably heard Mayor Yorty's co^.on^ or 

have heard reference made to Mayor forty's comments that there 
was some sort of conspiracy or something of tha ^taw involved 

• in— . , • '



14 , • " ■

A No, I just, do not thixik so. I think, he-he was either 

.high on something or he was monetarily off his r^e ° some­

thing Ikke that, but I think that this was something that those .

people came over here with. ,
, • MR. CROWE: Or‘the other poossiiiity that he was '

. somehow rejected somewhere a short tim before.

q Did you ever—
' a ■ . No, this is the poossbility because, you know, of 

course, the history of his older brother thQt was rejected iy 

that'girl. ■ , ' .
q I didn't— , '

OFFICER PURMER: This investggatoon has4 been spirt 

up into so many phases that— •

' ' , , SGT. ALEXANDER: See, we hQve— '
, ’ OFFICER PURMER.: Sometimes we learo thOngs , 

. ' MR. CROWE: Well, it would, certainly be part of this

'investigator. • , . . _ ; -
, ' a WH, you didn't know thQt Adee

q BY SGT. ALEXANDER: . WH, I hQVe a slight knowledge ..

that he was going to bomb her cQr or somehing. ,
; A . He cutthe brakes on her car because she rejected him. (

q. . Yeah. ' I understood that there was seething Uke

1 that. " ' , . ' . .

A And this could .be that something of .‘that hQd tranced 

that— . . ' ' ■ ’ '
MR. CROWD: But it would hQVe to ‘be that t^e of Q • 

rejection. ( ; ' " " . : ' • •

• ■ ’ a --I didn't know about Qt all. , ■



' • MR. CROWE: That's the point. It could be' almost

’ ,any nature where he might have felt that he wasbeing discriminated 

against in some way or slighted. they have an, apparently' , 
temmendous self-pride'and, well, they're not orientai people, but 

when they Hoste face— . ' •

' A , They're all mxed up (*) I mean they are (*) just people 

that (*) ; ' . ’ ’ ' \ v ’

< . MR. CROWE: (*) ?

Q I don't really know that much about (*) 
' MR. CROWE: Arabs. -

• ■ ' A, • Yeah, Arabs. 1 
MR. CROWE: No, I,don't think so. ■ ,

Q , They are sort of a— ■

' OFFICER PURMER: Wei established. They were in that

particular area a thousand years bef°re Christ. < . ,
, , Semitic

Q BY SGT. ALEXANDER: I think they're .fanatic:, arent

they? 1 ' , ' , । - A ‘
, ' ■ ' MR. CROWE: Yeah—-no,, they’re Hamitic. • '

, ' Q , Hanitic? , ( ’
1 ‘ < MR. CrOwe: Jewish are Semitic and,Arabs are Hamitic,

but they are alleed peoples. 1 ,
A Wei., now, Mrs. (*) who lives two houses from us

knew, his mother and knew the family much better than I,do and she 

. 'told me he used to do this yard work for her and she told me 

that the reason he—this was during high school and tW reason 

that he quit working for her:, was one day he was, ranting around , 

about the Jews and she said to him, weei, she said, after all 

they ,haVe to .have some place to live.. They rave been put eut _



of Europe and they should have somewhere to,go, and he,got so j 
1 mad at sher, he walked off the job and never came, back. , '

' OFFICER PURMER: It was a real sore spot. "

' A” ' Uh huh. , *
‘ Q BY SGT. ALEXANDER: Did you ever hear Sirhan express ' 

, any pooitical viewpoints or-- ' • ,

« . • ' A' ‘ No. ' ( ’ ' , ' ' ‘ f
a —express any mernmbeship in any organizatooss—

■ A Huh uh. ' ■ '

' q.' —or had no knowledge of anything of -that nature? ■ , '

A . But I wouidn't because my contacts with him were—were,
I mean, wooidd’t—were (*) talking about a thing like this. ’ 

' Q BY OFFICER PURMER: , Was Sirhan and Waiter dose

' • frendds? ‘ ' , , " 1
' ' , A ' 'Only in the Arabic class. ,

L ' ' Q , This—was this the height ,of their frenndship at,, , '

' ■ P.C.C.? 1 ‘ ■ . ' ' '
A Yes, yes, it was, uh huh. Yeah. , ,

. . MR. CROWE: The other neighborhood children that -

1 Waater associated with were here much more often. ,

. „ A oh,' yeah. • , '
, 1 MR. CROWE: For one thing, the Sirhans live a consider .

, able further disaance away. And as Waater had contemporaries 

livnng within a block or two of us. . •
i 1 a He was more freendly with the peopl.e tWt iived right .

' around here than he was with them, but when .-they took 'Arabic there 
at P.C.C., it was a night class and M:.,DeBonus (phooneic), I , 

. think that's the name of the man, DeBaaris, or something Ikke

that. ■ ' ' , . .
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MR. CROWE: The Arab teacher? .. '
A Yeah, I don’t remember his name. W<mted them all to 

get together and practice with each other, you know. ’

Q ’BY SGT. ALEXANDER: I see. , , \

A And, of course, Sirhan really ^dn’t need to take 
Arabic, but, he, I guess, wanted an easy credit or something 

and so they did, they would sit and. practice back and forth 
their Arabic and ’I-know. it helped waiter a lot: because Waiter , ■ 
ended up With an ."A" in class, 'but 'that was tie end of lt. ,

'Jr -

During thattimt, too, that was when his sister was living and 

during that time he brought records, Arabic record that they had 

brought from Jordan—get off there, An^evz—and. they used to sih 
and play the records, and then one tmme his ^ter came, I d°n’t 
remember thername, Adela, and she danced with the Arabic record. 
And—now settle down, will you? Its all right. .

. MR. CROWE: wei., wass’t that the teacher that tree^ , ;

■ to get waiter t:o go— # ’
’ a Walter, to go to the University of Beerut, yeah. „
< MR. CROWE: Scholarship. ' , ' , ” ,

• A Right:, he had a scholarship al. lined up for Water

at the Unversity of Bernt. ,
, MR. CROWE: 1 But’he was an Arab himssef, waas’t he? I 

think he was. 1 1 ’
AI think he was an'Arab. I don't even remember his ’ame, 

, but DeBabbas, oh, it was some crazy name, a’d that'waa that was 
the height of their frenndship right ^ere.—I don't wmtyou .
to—sit down— ' ' , ; -



1 1 ’ Q BY SGT. ALENXADER:. Well, one of the main reasons ,

.we were interested in speaking to your son, of course, we spoke

, , at length’to him-.- „ - 1 1

• A Uh huh. ’ , ,
Q --I think we have had two interviews with him that

■ C \ . . . • ._lasted, a couple of hours each and it was because of your son s
political affiiittinns now. That he’s-- '

'A Just exactly what are my son's politCcil affilialioss?
' ’ Q WeU—he expressed to us that he has cornmunnst belif

and is a member of the Couuamnist Party.- Now,, whether it is a ■ .*

soocaa—in a social function or what, I don't know exactly, • (

’ but you ,see -this' thing that—this, Pandora's box that Mayor

.Yorty opened up has— , , ;

A A Yes. , , ,
• Q ..—has thrown a scare into everybody and— 1 -

' A What is that? Oh, you mean about the coumunnsts.

, . Q . Aoout the communist— ’

: , A Oh, oh, I see. ' , ' 1

‘ Q —conspiracy, you see. , . ' .
■ A I thought you .were talkie about the one on Sunset .

. Boulevard. ,

• , . Q So here we have Sirhan acquaineed with a young man

who has gone through coljege and adopted some poUtca! beliefs

• ” or filings that you might. associate with-,communism and. then

‘ your son, of course, expressed to us that he felt; he wasa . 

comamunst whatever a communst i.s.

. , A, I don't think Waater really knows what he is.



( MR. CROWE: I think it's more a,case of status

'and social inclination than anything'else. 1 ,
’ A • No, I'll ‘tell you. I think that ,they should screen

- teachers a little bit more than they do because , this anti-­

I don't know, aitieestablisiieitarianisi, 1 guess you call, it:

■seemed to start with these

Good, the whole bunch took

boy’s at Muir. AU of them, Tom 

a political science course down

' there at Muir

Q Right
A And this teacher was not supposed to be a coimuuist

(*) bit he imbues this kii'd of thing ii these boys, and then

they-'-they kept taking p>Uti<al science courses and. pontca! •

' ' science courses and, of course-, Waater was a history major at 
'UCLA and—but I don't think, I woo^'t blame UCLA for it. 1 

would really think it started in high school because it Parted

, from the preachnngs of the politccal science teacher., .

Q WU, I'm more or less iiclieed to agree with you.

I have spoken at length to your son and we—we establiheed quite 

a bit of rapport and he was quite confiding in me, and I believe 

like you, that it’s sort'of a social contact type of thing
■ ' combined with his probably having been imbued ^i<i some of t:hese 

> theories— • ( .
A

Q.

'of his
was - in

A

’ Q

Uh huh. .
—because he mentions that—that he did pick up some 

what yne might tem leftist ideas' or sentiments when he 

high schools . . j f ;
Uh huh, uh huh. ' . '
And then, of course, he contnneed in these endeavors

as he went through coilege--



A Uh huh. 1 ( -

q \ —and so forth. ’ ,
-, A . Uh—-‘ ' ' •

MR. CROWE: That same group, reme^er, went also down 
there to the-'-what is it—the Quakers,' the Friends meeeings.

A Uh huh during high school.
, MR. CROWE: During the time at Muir . ’

. Q It seems like a lot of kids that are mtereseed m

social gatherings and so forth,.! understand that your son even 

went to a few Orgaaization of Arab stunts meetings with 

Sirhan. , " ” ' ,
A oh, did he? • 1

, Q Yeah, as a— '

. A A h Yes. ' • 1 .
Q ( —social type of thing.
A ' I think he mentioned that, I think during the Une 

they took that Arabic class, they did, as I reme^er.
,Q Pardon me. '

■ . A You are not allergic to cats, are you?

. Q ' I may be. . ■
A I think they did, now that you mention it, but it wqs

during the time he was taking that Arabic course.' Now, ! tHink 
he took two yeQrs of Arabic. I think he took two years of Arabic
and he was so enthused,about it that this teacher hQd wanted hm 

to have this scholarship to the University of Beirut Qnd -e sat .
around here on needles and pins wondering if WaQter wqs'going 

to go to Beirut and, uh, then Qt the very last minute, why it 
seemed that he hQd applied too'late and fce‘.couldn't get it.

i ■

v



’ ^ MR. CROWE: Will, I also had some rather strong ..

objections to it, too. , / .

' Q , Weil, you mentioned Tom Good. His name has come up .

in this investigating also? Why.he. lived just-around the cornsr 
hern? i / y -

A Tom Good^—hie doesn’t—he's in San—I mean, he does, 

his family does, but he's at San Jose Stage College: Yes, tn 

, lives on Elizabeth ‘Street which is Halstead and one block downi 

He again was in this politcal scenes class, and I think that 
they-fney join these clubs and they like to sic and discuss .

and—. ' ’ - ' ; ' ' ' : '
1 MR. CROWE: Ttny felt that they were inteHectuals, 

dxdn’t they? ‘ . , , '
‘ A/'. Yess, I think this was it, too. , , ,

■ . ' 1 ’MR. CROWE: That was the whole thing. • '

A I think they -feel that their interest is lnteleectunl. 
MR. CROWE: And, I think they am mtereseed in those 

so-called social events that .the . Friends Church h^ ttem , 

on (*) Road'. ' , ■

, A I think it's part of this generation., ,

„ ’ MR. CROWE: It was just , a fammework to further this 
idea and they thought that being inteleectunls, this made them 

' at least the equal of .kids from Flmtndge,, snn? J

A Yes, there's a lot of that. . ,*1 
' MR., CROWE: Two areas of comict here. ,

A *WH, you see, I guess you're not fneilinr here, youre^

. from the Los Angeles Police Department. , . i. ^ / '
• ■ MR. CROWE: * (*) ' '

Q -WH, I1 think I-- . , ' ' ■



A Well, Maur used to be sort of a—well, I wont say |

a schizofremc scnool. There was the people that were very . t
wal'thy from La Canada and Fiintridee, and aten th^ were the 
people from Altadena, and then there were ’the ordinary people. ,

--'Here's Robb. We don't need him. t

MR. CROWE: (*) ‘
. OFFICER PURMER: Hi.- ’ '

VOICE: H.. (*) '
MR. CROWE: Hi, Dan. 

A And these poor fools that came .foor Pasadena, they • •

were sort of .outcasts because you either had a choiw of being 
with the very, very poor people-- . . (

MR. CROWE: Rather ridiculous actually.
1 A —or you were not accepted by the very wealthy bei:a.uue

.you weeen't i.n that field, so there you were. You fom your
own social group and one of the ways; that they formed t^ir own . 
social group was to have, weU, political meetings. Its a , 

very bad situation and it has been changed' to some lxtlnt b^^se 

La Canada has opened their own high school, but it still is over 

there. , ' '

MR. CROWE: It was-a source of actual conflict.' .

A I mean, you had--you have the— .
MR. CROWE: (*) , • .

■ A —mised schools’and about 70% Negro. 1 ' ,
MR. CROWE: The Negro content wasnnt. quite that high.

A It wasn't that-high then. WH, it was about 50%, ,
probably 50% Negro,, ana you had a big ^wic1 bniauun you ion^d . 

with the Negris and became part of that group or you fomed 

.ybur own gr,nOp vw—and you were not, plsUtivlly not ac^ptad by



the La Canada group. , .
' Q BY SGT. ALEXANDER: A lot of that splinter group thing’ 

goes on in high school.
MR. CROWS: But Sirhan— ' ‘ '

A Oh, well, Sirhan, of course, he-- • , ,

' MR. CROWS: I wonder if he belonged to any group?

‘ A I think he was sort of a loner, but he--the only 
group he could join was the one that was pooiticai and I suppose 

he was quite—did a -lot of talking in it. (*)

Q BY OFFICER TURMER: How close were Waater, Tom and 

Sirhan to each other? . .
A Not very close. Esppeialiy within the last few years

because Waater has been—Waater is over at UCLA, he was over 
'there, he,has been over there for three years, and Tom Good has 

been up at San Jose State and they have had very little contact 
and Sirhan was here in Pasadena and there was nothing -in common.

, MR. CROWS: Actually, during this period Water had 
much more frequent associatoons with— 

' 1««S ^cai:t. . AyJVhe'1
A ' Jsss't^because Sirhandws—is that right? •

, Q I really don’t know the correct proiuniiatioi.

MR. CROWS: —with (*) .
Sir-han. .

A I always called him (*) and I think that's probably 
wrong, I probably should have called him Sirhan. I notcced 

,he corrected the judge, Sirhan.
Q He its probably hyperseviStiiv about that.

■ A . He's hypersensitive about everything. ,
, BY OFFICER PURMER: '

• 1Q /I would think so. -
BY SGTT'ALEXANDER: PURMER ' . v v

Q /'Going back to the meeting that Waater had with.Sirhan,

k
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that was initiated by conversation with Waiter, is there any­

thing at all that you can recall about that, the time, about how 

long ago that was? . , .
A Ween, it was before the—I would say ab°ut two or

three weeks before the assassination, I,think, looking back. 
AnDER, . . .A Q DO you recall if he——f he went or got tn conta^ 

with Sirhan iamedately after you mentteted this to hm or— 

" , 'A no. ' . • . • ' ' , .
., ■ q ■ —hie waited awhile? .

A (*) ’. "

q He didn't appear anxious to get in touch wi'th S3.rhan?

. a/ ' No, he didn’t, no, it was my idea. I wanted to—, 
Mary Sirhan had been nice to me, she had done some nxce things . 

over at the church, and I thought it woul'd be a nice thing for 

(*) these peopie seem to have this greet-sort of deep feeiing 
of inferiority, I don't know what it wasi and I wuntod to . 

establish the fact that just because 1 happened to be a teacher 
a housekeeper and ethoses kind of thxngs 

barrier, see. And^h^ s why 1 mads hi

you know about the meeeing, ,1 mean, did

and she happened to be 

.that I didn't feel any 

““••■ puRMER
o Did—what do

water^-mee^m ;

’ a ' WH, I can say this— - <
Q (*) ‘ ’

' A , (*) just’exactly what I do know about W.. He camo 

to the house— ■

8 , Sirhan? ' . ’ ■ , '
' a ' he had—Sihhan—ee' had hi.s bo^r'.s car^a little VW,



lU - 3

and he was all nice and clean, I mean; as I recall, he had black­
pants and a white shirt, he was smiling, and then they went out 
and they only weeee't gone too long. I would say that they . 
weren't gone more than two hours, and then I said to Walter,

, because I was anxious to see what, you know, they had in common 

or if there was anything, any frenndship or anythin,; and I said,

■ wU, what do you-how-what do you think of hm? And he •ad, 

weel, that he felt that there was a barrier there and there was 

this feelnng that, well, I don't want to say inferiority, but •

' , ' a differences that you got to go to coieege and I didn't. (*) 

PURME^ Did he mention speeciically anything that th^dis-

, cussed? • . ’ ' ; • , / , 1 .
, A No, he didn't;. He said they didn't discuss politics. .

' , . He said Sirhan told him he was not interested in politccs because

' ■ he wanted co get a good Job! that he wasn't interested in . ’
: . poHtics. ' .That .there waa-that. was al ' they talked about as '

' .far as I know. ' ’ ■ . 1 .
, q Did waiter say where they had gone? -

. ' A Someplacce to get a coke. ,

t / Q I 'Stt. ' ' '

■ ' A , I’ don't know where. ' , '
' . / Q' And do you ’recall whet times , this is. from ^proximately?

- I know you mentioned two hours but ■
. ‘A Wei, it was after dinner because we ^had our.

idinner-and X.wouM gueas, -lookng back, around from 7 to,9 o'clock 

q. I see. , .• '
« ' A I think, yeah, and that-that was ^ tiee was to it
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and Im sure that they hadn’t been in contact with each other 
before ‘that because when I saw Sirhan over there, he—hie wanted 

to know whwere Waiter was and how Waiter was a’d everything. 

And he certainly wooUdn’t have asked me that if he knew.
'ALqXh WDhen Waiter was going to UCLA,' did, he live at home or 

did he live out;? . , ‘ \ (
A' No, no, he lived over at UCLA. He had an apartment . ‘ 

over there for awwile and then he was i’ the co-op.
q Oh, I see. But he didn't iv/e at home, all the times?

' A No, no.- ' ■ ’ "
q So he was commietely estaanged from this area—

a Uh huh. 1
q - —associations— . . , , ; ‘ ,

A ■ Uh huh. ^

. q —his previous associations? • \

; a (*) , " - ■ ;
’ MR. CROWS: ^^-1/ I’m sorry he wasn't home. He worked 

carrying newspapers (*) ,> ;
' ’ A That was three years- ago when he was at home three 

year's ago and after that he was over at—lie had an apartment—
, MR. CROWS: That was the reason for working dow’ there, 

to get the money so he could pay for the apartment;.
' A Yeih. He lleed on Barrington Place, 2430 Barrington

,apartments. The boys all got- together Qnd Wished it. We 

still have some furniture out Lin back (*) and .then he moved . 1

over to the co-op and he Ivved there. , ,

'o ' I understand he's back' at the co-op now. ,

' . a He's’back at t;he co-op now. Is• he-• ivving there, 1



mean, he's got room there. ' 1 ,

‘ ■ Q Yes. , " ✓ » ‘ ' *. .

A Oh, he has a room there. Oh, I didn't know that.
' ' MR. CROWS: WeH, this gives him a good deal'of free­

dom, I suppose. -
. A We don't see much of him now. Every once in awhh-ie

he comes home for a ^“.hK^^

• . MR.CR«: (*) veryaW, *
. A He had excellent grades at UCLA. I suppose you know

. that. . ■ ‘ ■ ' ■ ' ■ ^ ’ ' 1 ••■

, Q Yeah., . ' ' •
, A He was on the Dean's list at UCLA, graduated with

’ will, we have a.letter f:rom the.Dean that says he had a (2) 4.°

. ■ average. • , J ; _

r • < MR. CROWE: WH, he must have been doing something

■ right somewhere.. - ' • ,
• . Q WH, he has apparently applied himself diiggently. , 

He had excellent grades his last few serneeters at P.C.C., too.
, a4.0 average hera too. , , ’

. - A He was (^Mhis-year.-. ' "
' Q WH, he has done very weei, .academicMly •

' ■ . . A i mean, it was nothing—I don't.know what Sirhan's ,

1 grades were, but I don't think they were anything like,that,
, so the People that Waater associated with were people that were

, you know, students that.had good grades, Hke Larry Rakowski ?
y pm^y'

I ’(phonetic) I understand he's a ^ straight A student and
he and Water were very close friends. Larry works for the Los 

a.so^'al worker
(X). but Waater wants to go back and get 
And naturally, because with the draft

Angelcss County, too.- 

his Maaters and PhD.



situation (*) ■
ALEXA^/Er

■Q Well, I believe we have taken up enough of your
morning. Id like to get a little inf,creation foom you, Mr. 

Crowe, if we can consider this as having ineevvieeed you also.

MR. CROWE: All right. ' . ' . .
Q ' What is your birthdate-, sir? / , . ,

• , MR. CROWE: ' Birhhdaee? , ■

Q Yes. * .

MR. CROWE: ' 5-17-11. , ■
Q 5-17-11.. ‘

, , ■ MR. CROWE: Right.- ' . . '

Q, And your height? •
.. ' MR. CROWE: Five-seven and a half, or it was.

' Q ' And your weight? , ' •
MR. CROWE: WH, now it's about 145 to 148, should 

be 135. / * ’ ’ , . , , ' ’ (

. Q And your business address? ' . ,

' MR. CROWE: Right here. ’
Q Are you selfeempOoeee?1 ,

MR. CROWE: Yes, periodically. I was constancy .
for the last 13 years manufacturing'in seeai insrrment gears.

• , Q . Oh, I see. , ^rkt/ a , .. ucr^ie>uge th/anis
. A And then I ran into a very (*) things to taxes?thnngs- ,

, thA<niks‘
to-'well, combination of cirum:a>nuneeshe•Delenae Department

m^rLtJJo
doesn't help very mucTlhave a little ruling that: na^s it l^ prof^e 

for private manufnctflrcas to do the work themselves, they get 8%, 

above that on cost. To farm it out, they only get 2%. ,.

■ Q I'll be enruee. . . ,

' . A This has been so since 1956. 1 '



1

PuRmER
■ > q It doesn't help the little businessman any.

, A (MR. CROWE: ‘No, it doesn't. (*) a year gross (*) - 

above that it doss help because.that part you can take care of 

a commute (*) (Balance of -remarks unintslligibSe)
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TRANSCRIPT OF TAPE RECORDED 
INTERVIEW OF WALTER CROWE 
TAKEN IN POLY "A*, PARKER CENTER 
JULY 8, 1968, 9:00 P.M.
QUESTIONED BY: LT. ENRIQUE HERNANDEZ #7101, S.U.S. 
TRANSCRIBED BY: IRENE MEEK, I.A.D.

(*) INDICATES UNINTELLIGBBLE CONEJR5ATION

Q BY LT. HERNANDEZ:: ...has a tendency to psycho­

logically affect you in a way that you think you Me going to 
get shocked or something. The fact of the matter is that, , 

needless .Ho say, this investigation of Sirhan and the tragedy 
of the assassination will go down in history as probably one 

of the worst things that happened in this famous town of ours, 

you knew, and we have created a specif task force to inves­

tigate this thing, and these fsleowa are working and I have 

been assigned the respoossbiliyy, for tatting and doing any 

interviews or post intereggateiss and lie detector testing on 

any of the people that have been coming up, not because they 
think they are necessaariy involved in the thing , but they 
don’t want to risk the poeaalility of not discovernng i^or- 

mation that might be relevant to the assassination. So, what 
wen do first, with your permission, 1’11 talk to you and 

then wwei! find the reason as to why, In your Mnd, they want 

me to give you a .lie detector test. Appaaeetly you know some­

thing or you tatted to somebody, you were present, and saw 

certain things that occurred, you know. Were you at the 
Ambasador Hotel the night of the assassinato©^ Did you have 

any-wwei, whaa•a--what*a your connection here, if any? Do

Form 618 (R-3-4)
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you know Sirhan or do you know Kennedy or what’s—what's the—
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A
Q

Yeah, I knew Sirhan.
You knew Sirhan. WU, that's, that's probably the

thing there, then. So, did you know him socially, academcal-

ly, or
A

Q
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out of school, or—

Serially iln school.
Wei, why, in your mind, do they want you to take a

lie detector test?

A They want me and they want to find out about—I 

think, you know, the pooitical nature of—to what extent ms
could be

Q

A

Q

A

*

24
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26

political to what extent (*) .

Do you know or do you have seme idea?
I have ideas.

Wiat -its your idea?

I think that poHUts, I mean, is, you know, his
Arab nationalism, was

than, you know—yeah, 

very hard to tell* I

a—a rateoIaliaaienn, you know, more 
more than a motive for the act. Its

didn't see him for two and a half years
except for, you know, briefly one night and at that time I, 

you know, form very few opinions about him, so the whole thing 

has been my just mauling over, you know, what happened, and 

obviously I was looking for a—an explanation, and I am 

looking, you know, 'trying to future out what was going on in 

his mind, you know.

Q Did he ever tell you in any of the conversations you

had with him about anything regarding plains or .intenteons or

4.
Form 618 tR-3-4)
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even thinking along .the Ikies of assassinating anyone?
A No. I have been trying to 'remember if the mentioned 

Kennedy and I don’t—I don’t know, you know, if he did that 
night. I—I can’t recall him mntionnng Kennedy, but you 
knew, but I aim not sure, maybe he did. He might have said 

southing.
Q Did he—is it possible he mentioned someone else

other than Kennedy?

A No, he didn’t—I mean, no, he didn’t talk about 
assassinatnng anybody, things Ike that.

Q Did he talk about: desires or stives that he had or 
feeinngs t:hat he had against, strongly against anyone Un ,

political ■offCte?
A Johnson.
Q Wnat was the strongest statement he made against

him? ,

A Humm. I can’t recall any statement, but I cant say

that Johnson wMs-trynag to think of aomehing. I ^‘t le- 
call any statement.

Q Weei, you see, I’ve heard comments on the street,
in the office here, police officers come in and they bring a 

person Jin for whatever reason, there Is idle conversation that 
maybe is not Beannngful to the men that are making it, hut 
it’s some feeling or—or at least they have a tendency to feel 
a certain way regarding a person and rash staeements that are 
made that are not really, on the surface aren’t anything except

Form 618 «-3-4)
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that they’re kind of drastic if you really step and analyse 
what they’re saying, and I know that probably you have heard 
people say, "Wil, you know, that s.o.b., id like to d° him 
in," or, youknow, and "hie should be hung," or staeenents lice 

this. Did Sirhan ever make any staements lice this that 
maybe you thought were just passing remarks that not 'really 
had any deep seated foundation to them?

A Wei, uh, he could have. He was that kind of a guy.

I cant-X can’t recall, I mean, I cant quote, I don’t have a
10
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quote.
Q Uh huh.
A But he, you knew, he was that kind of guy.
Q WH, this is the thing here, is if you believe om 

thing with the polygraph, that’s the amasing thing about this 
instueent, it’s noo—it’s a pieces of instrement, It’# cold, 

it's a maahhne—
A Uh huh.
Q —but it records physiological responses which occur

within a person’s autonomic nexvrous system, and It’s what you 

really, sincerely believe that will show, and right new i’ 

just discussing this thing, you say that ha oouM have. If I 

were to ask you a question, to the best of your knowledge, did 

Sirhan ever make a staattement about shooting Kennedy, and right 
now within your ^nd, you know either way whath.r he did or he 

didnt, you know/you can’t say, wwH, he might have because
you know when you say he might have, when you really don’t

Form 618 (R-3-4)
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know, it will show that you don’t know, but if you say, he 

m.ght have, and in truth you actually do know, as a mater of 
fact, that he made any statement along these mhes, of course, 
you would .respond—1*11 get-PU get into this, the responses 

and deceptive—or indicative of deception, responses that are 
what we call truthful patterns, you know, I’ll get into that 
with you. First of all, let me do this. Lett me begin with 
the first step here. 1

A Sir? Wnat are my rights?
, Q Wei, you have every right to refuse to take the lie 
detector.

A What were to happen if I was to refuse?
Q Weei, like I treed to explain to you, these fellows

out here are investggating any possible avenue that has-we 

cannot afford—we cannot afford—nd l’m talking about we, my 

respmnibiliy is to talk to people Wel’n talking te you. 
Sgt. -Alexander out there is one of the investigators assigned 

to the case, and they’re going down here and when southing 

comes up that has to be checked out, and names, lice your name 

odiously is in file already, in connection with this. And I

25

26

have takced to— ,

A Uh—
Q Pardon me?

A Uh—
Q I’ve talked to many people in here that really were 

at a—at a cocktail lounge and were seen talking to Sirhan,

Form 618 (R-J-4)
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but they had no knowledge about the mm's political life or 
his feelings or anything elate, but the fact is that they were 
seen there. So naturally, they come and they talk to the 
felOows and they find out from the extent of their conversation 

whether this was it or whether there was something el.se, you 
see.

A Yeah.

a But this is comletely confidennial in here. We are
toying to determine one thing and that is what, if any, con- 
motion you might have had with Sirhan.

A Okay, I'll take it. I'll tike the test.
Q Now, Het me say this, in ail fairness to you, -if at 

any time that you’re in the room that you are wondering or 
concerned about something, 'just feel free and ask a question, 

and I’ll answer you .truthfully to the best of my ability.

A Wil, I--I was told to get a lawyer. I was told

that if people came again, that I should see him in the pre­

sence of a lawyer because, you know, I don't know how your 

reports going to come out.

Q You mean as far as what? .

A I don't know how you're going to interpret what I'm 

saying. Hen, I doo nt—
Q Okay, okay, fne. WH, this is a vexy--«»is is a

very intelligent question that you're asking ten. You don't 

know. In other words, you don't .knew whether if you answer 

me truthfully, Itm going to think that you're lying to me.
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A No.

Q The only fair way for me to proceed In .here 1# to 
show you and give you a control teat,

A Uh huh,
Q You see? And this control test has to be composed

of southing that you, yourseef, know, you see? Something 

that you know about.

A To be true.
Q To be time. And then I want you—but let me—let me 

get into the areas first, you know, but, first, I want you—' 

I have to shew you that in all fairness to you, I don't want 

you to be psyched out to the -point that you're going to say, 
will, even if I say the truth, he might think that Im lying 
to him, you see?

A Uh huh.
Q So I have to prove to you what happens Jin hem. In 

other words, I have to prove to you that if you tell me the 
truth, Ill know you're telling me the truth.

A Uh huh.
q And the only way I can do this is by giving you a 

control test, and 111 explain that to you later. Firnt of 

all, what is your last name, sir?
A Crowe, C--r-o-w-e.
Q C-r-o-w-e. And your first name?

A Walter.

Q Okay, now, just answer yes or no. Dm’t mil ne,
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but just answer yes or no.
A Yes.
Q Okay. Water is yOur first name. Today is the 8th.

A Yeah. Wiat tme Is it? 

Q Nine-ten. , ’

A Will this take an hour or—

Q An hour, maybe, at the moat. Or I won’t say at the 
most. At the most, an hour and a half. Do you have somehing 

that you have that’s bothering you at this present that you 

have to 'take care of?
, . A Well, you know, I left my little brother athome.

Q Has he been told?

A Yeah. Yeah. s ,

Q WH, its 9:10, but—
A Yeah. 

Q How old is he? , ,.

A He’s 9. Nine. I’ll get somebody..

Q WU, would you 'feel better if somebody went down

there and picked him up and brought him down here?

A No. I’m not—ay mom will be home.

Q Oh.

A (*) 

q do you live in Los Angeles? 

A Both Pasadena and Los Angeles.

Q See, the reason there’s some of these things open, 

I’m leaving open, so—beccause we can make these tests with

Jorm'6M.e->»
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this inf ©motion that we have here then. Are you married 

right now? .

A No.

Q And how old are you?

A Twenty-two.

Q Okay. Id going to give you a piece of paper here,
Waiter. Wat Id like you to do, first of all .in this control 
test here, .is I want you to write, if you will, five, six namen 

which could be your middle name. Any six. You select them 

yourself. One of the times I want you to write in hem your 
true middle name. The true name that you have as your middle 
name. The five other times I want you to use a fictitious 

name. Now, they don’t have to be Jin sequence. Any one of toe 

six names that you desire, I want you to write your true mid­
dle name. Don't let me know which one it is when you give the 

car'd back to me. You understand?

A Uh huh.
Q In other words, fine of these will be fictttious, 

one will be a tne middle name, which is your ^ddle name. , 

You understand?

A Uh huh.
Q Okay. Would you do that for me please while I am

writing. Okay. If you wu write, you say you Ive both i-n 

Pasadena and Los Angeles. Give me six street names, any of 
which could be your address in Pasadena, let's use ■ptstdlna, 

and one of the times I want you to write the true street where

Form618 (R-3-4)
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you do, in fact, Ive. But, again, don't let me know which

one It

to how

A
here's

little

is

Okay. Now, I mean, you're going to clue me in on as 

this Is going?

Oh, yes. I'll tell you very definitely, yeah. Okay 

the thing now. Before I start, I want to gelt into a 

further depth here as far as your knowledge of Sirhan.

Were you—where did you first know this man?

A

Q

A

Q

close Iio
A

Uh, first time I saw him was in elementary school 
What school is this?
Uh, LongfeHcw.
Okay, and then did you attend—wH, did you live 

each other? , >
Uh, well, I don't know where he HVved at that time.

but the first address, but he IVved, yeah, about three blocks 
away focmi me the first time I realleed where he was IVving.

him?

Q

A

there

Q

A

Q

A

Q

there?

And then did you continue going through school with

Yeah. He went to Elliott. I didn't see much of him

That was Junior high school;
Uh huh

And then in Muur
Muir did you say?

Yeah* High School.
And what about Pasadena City Coieege? Did you go
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A Yeah.

q Did you attend school 'there at Pasadena City College
with him?

A Yeah.

Q Did you have any courses with him there?
A Yeah.
Q Wiat courses did you attend with hm?

A Uh, basic history, I guess, 1A, or something.

Q Uh huh. Remember the professor’s name there that 

you had?

A Mr. Sheerer (phonneic).
Q Shearer is it?

A Sherer. Mr. ’ Shearer.
Q I’ve heard and I’ve never talked to Sirhan, hut I’ve

heard that through his high school years, that he had a fairly 

good scholastic 'recordl through elementary, junior high and 

senior high schools, and then I’ve heard also that at P.C.C. 

his grades just fell to the compete extreme# where he had 

very good grades previous to junior college, and oncehe 

entered P.C.C,, that his grades flor some reason awittdred right 
around and were comietely the opposite. Do you know anything 

about that:?

A WU, that's my impression. I remember him in high 
school also. He was a good student. And at P.C.C., I guess 

later on, last year there, they did fall down.

Q Did you ever talk with him about that or--
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A No. In fact, im not even sure of the source, 
Maybe I did, maybe I did.

Q Did you have more—did you have more than this
history class with hm that you both had the saw-the same 

course that you were taking there, other than history?
A At P.C.C.? Well, I can’t recall any.

Q You can‘t recall any. You do reammber this history 
class though?

A Yeah.

Q Okay, but did you attend later any other schools
with him?

A No.

Q Okay. Did you pursue your education from there,

yourself?

A Yeah.

Q Wei, here’s another—-Did you go locally to soma—

. A UCLA.

Q WH, I waas't going to ask you that 'because this
could be another good control test, you see? So anyway, you 

told me UCLA. Okay, now, foora the time that you attended 
school with him at P.C.C., what year was this, to the best of 
your xecoHectoo??

A Oh, I graduated in ’63 and so it was *63 when I

started, I guess, to it was *65.

Q Okay, ’63, so then after -*65 you went—or ’63, did
you go to UCLA or when did you go to UCLA?

Fom6>1'8 W
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Uh, in *65.

65. Okay. After you left P.C.C. in *65, did you 
to see Sirloin either so<cLally or otherwise?
Wil, I saw him once driving down Colorado Street. , 

He was drivnng?

Yeah. Uh huh. And we didn’t speak. I hadn’t seen

him for awhile so I just made a note of it and then about two 

months ago, I saw him.

Q

Q

Two months ago?

Uh huh

Now, thia Is maybe what it seems to be important to
the investigators

A

Q

Right. Exacty.

Okay, how—what is the dcumuitncee there? Wet

happened two months ago?

A

church.
like to

called

Q

A

Q

A
24

25

. 26

Q

A

Q

WH, my mother and his mother go over to the same 

My mother said that Mrs. Sirhan said that Sirhf would

see me.

him up.

Were

So one night when I was nt doing anything., I 

And went over there.

did you get his number fo<m, his phone number:?

Phone boOi.
Listed in the phone book? (

Yeah.

Okay, and then 'you called him up on the phOne? 

Right.

And what happened, if you will, «d go 1^ as much
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detail as you can temeriter. Do you smoke, Walter?

A Uh huh.

Q Care for a cigarette?

A No. Wetl, you want what:? You want me to describe 
the meeting or what?

Q Just fo<m the tine that—you had’t seen him for 
so^tine, right? Then your mother told you that Mrs. Sir han 
told her that Sirhan wanted tosee you, so you rallied him on 

the phone?

A Right.

Q okay. You call and he picked up the phone. Wat

happened?

A Uh, he came to the phone, you know, "Hi,* "Hi,* "It 
has been a long time.* He seemed to be asking me. Then he 

asked me, "Why don’t you come over for a date?" Weei, I didn’t: 
have a car so it ended up he borr<wred his brother’s car and 

I’Ve forgotten Wether oiginally we were going to go to Me 

house or not, but we went diown to Bob’s in Pasadena and had 
toffee. And we were there about 45 minutes and t:wo fiends of 
his, you know, cam—that I didn’t know, people that he knw— 

came Un, you know, and we all got together and we went out and 

had some beers.
Q So how many people went to have some beer?

A Four.

q Four of you? Now, the 45 minutes that you were W 
the—at the restaurant there, at the drive-in, whatever it is—
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